



3.7

HipHop, trap, hip hop, rap

Dawn is on Fire

16 Feb, 2025

Love's like the dawn when it starts to flame Bright and intense never stays the same Whispered dreams in the morning's embrace Waking up feels like heaven's trace

Golden kissed skies as your heart ignites Promises flow in the early light Eyes like embers reflecting skies Every sunrise a sweet surprise

Burning brighter with each new day Our love's a dawn never fades away Lit up skies with hearts that collide In this fire we'll forever reside

Phantom stars fade in your warm glow Morning's warmth where shadows can't go Dancing softly in hues of gold Moments like these never get old

Burning brighter with each new day Our love's a dawn never fades away Lit up skies with hearts that collide In this fire we'll forever reside

Caught in the blaze where time stands still
Love that captures the quiet thrill
Every heartbeat echoes the fire
Setting horizons ever higher

## 燃燒的黎明



愛就像黎明時開始燃燒 明亮和強烈永遠不會保持不變 在清晨的懷抱中低語夢想 醒來感覺就像天堂的痕跡

當你的心被點燃時,金色的親吻天空 承諾在黎明時流淌 眼睛如餘燼反射天空 每一個日出都是甜蜜的驚喜

每一個新的一天都燃燒得更明亮 我們的愛是黎明永不褪色 碰撞的心照亮了天空 在這場大火中我們將永遠居住

幻影星星在你溫暖的光芒中消失 清晨的溫暖,影子無法去處 在金色的色調中輕柔地舞動 這樣的時刻永遠不會過時

每一個新的一天都燃燒得更明亮 我們的愛是黎明永不褪色 碰撞的心照亮了天空 在這場大火中我們將永遠居住

陷入時間靜止的大火中 愛捕捉安靜的刺激 每一次心跳都與火焰相呼應 設定更高的視野